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REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 4 
TIRSDAG DEN 28. OKTOBER 2003. 

 
Til stede: Klavs Andreassen, Martin Kaalund, Bjarne Thor Jensen, Finn Schmidt Jensen, Lone 

Klamer, Anker Blauenfeldt, Mette Bjersing, Birgit Eriksen, Jørn Weirsøe, Per 
Jakobsen, Erik Jonas Pedersen, Bjarne Eriksen, Christian Finderup, Preben Nørgaard 
og under pkt. 2 Thomas Lund.  

 
Afbud:  Ingen 
  
Referent: Erik Jonas Pedersen. 
 
Dagsorden. 
 
Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden blev godkendt, dog med ændring af nummerering så den blev fortløbende. 
 
Pkt. 2: Samarbejde mellem DBF & SBKr. med besøg af Thomas Lund. 

Efter at Klavs Andreasen havde budt Thomas Lund velkommen, blev især 
planlægning i SBKr. contra DBF diskuteret. Finn Schmidt Jensen efterlyste en bedre 
kommunikation vedrørende udsendelse af spillere. Thomas Lund lovede, at dette ville 
blive taget op i de rette udvalg i DBF. Birgit Eriksen påpegede det uheldige i at både 
DBF og SBKr. har hjælpetrænerkurser. Navnet er det samme men indhold og betaling 
forskellig.  
Thomas Lund erkendte at det var uheldigt med 2 forskellige kurser med samme navn. 
Dette problem løses forhåbentlig ved at Anne Marie Lyduch inviteres med til SBKr.’s 
kursusplanlægning i januar. Thomas Lund mente at SBKr. havde en meget tidlig 
kursusplanlægning  i forhold til andre kredse, og det derfor er vanskelligt for DBF at 
koordinere alle kurser, men synes det er en god idé, at Anne Marie Lyduch deltager i 
SBKr.’s planlægningsmøde. Det blev overvejet om man kan holde et 
kursusplanlægningsmøde mellem alle kredsene og DBF i forbindelse med DM for 
seniorer, hvor alle naturligt ville kunne være samlet. Her kunne man så aftale de 
nødvendige forhold vedrørende kursusplanlægningen. 
Birgit Eriksen foreslog, at det bliver koordineret hvad DBF laver og hvad kredsene 
laver, således at man undgår dobbeltarbejde.  Thomas Lund erkendte, at dette også er 
DBF’s ønske, men at man desværre ikke er nået ret langt. Det skyldes blandt andet, at 
kredsene er meget forskellige, og derfor er det et ønske fra DBF, at kredsene bliver 
mere ensartede. Mette Bjersing mente, at DBF skulle tage mere hensyn til kredse, der 
var bedre organiseret og ikke vente på at alle kunne være med samtidigt. Thomas 
Lund nævnte i den sammenhæng, at en vis differentiering finder sted, f.eks. har ikke 
alle kredse Smashkurser. 
Per Jakobsen synes det var uheldigt at man udsendte et oplæg til sæsonplan, hvor 
holdrunder ligger i påsken. Thomas Lund sagde, at sæsonplanlægningen følger en fast 
skabelon, og at man med vilje havde lagt runden i påsken, idet det så senere kunne 
beslut tes om den skulle ligge før eller efter, hvilket der var mulighed for. I øvrigt vil 
det være muligt at ændre skabelonen, men dette ville kræve nogle møder inden dette 
kan gøres. Mette Bjersing mente, det kunne være en god idé med et møde om 
sæsonplanen i august måned. 
Forslag om en langtidsplanlægning på 5 år, er ikke realistisk. Dels skifter SBKr. 
medlemmer og dels er Thomas Lund’s dispositioner afhængig af den valgte 
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hovedbestyrelse. Thomas Lund påpegede dog at DBF har en opdateret strategiplan 
som udkommer i november. Den indeholder DBF’s ønsker og mål på længere sigt. 
DBF håber, at den bliver læst og kommenteret i den kommende tid. 
 

Pkt. 3: Godkendelse af referater. 
• Referat af Bestyrelsesmøde nr. 2, den 12. juni 2003, blev godkendt. 
• Referat af Bestyrelsesmøde nr. 3, den 13. august 2003, blev godkendt efter 

nogle opklarende spørgsmål. 
 
Pkt. 4: Siden sidst. 

Hans Henrik Fløe har 50 års fødselsdag d. 29-10-2003. Klavs Andreasen deltager i 
receptionen og sørger for en gave (evt. golfbolde!). 
Asnæs har 25 års jubilæum, to i bestyrelsen har været med i alle 25 år, og vil få tildelt 
kredsens hæderstegn. Bjarne Thor Jensen eller Klavs Andreasen vil tage sig af sagen.  

 
Pkt. 5: Breddekonsulentordningen. 

Der er arrangeret U9 og U11 samlinger. 
Klubbesøgene er ved at tage form. 
Der vil blive afholdt yderligere to DBF hjælpetrænerkurser. 
Preben Nørgaard vil deltage i et træf med breddekonsulenter fra de forskellige kredse. 
Anker Blauenfeldt fremhævede at alle udvalg bør omtales ved klubbesøgene og fandt 
ikke at der var nogen effekt på f.eks. tilmeldinger til veteran SM. I den forbindelse 
efterlyste Preben Nørgaard skriftlige oplæg fra de forskellige udvalg, som han kunne 
præsentere og aflevere i klubberne, samtidig gjorde han opmærksom på, at det ikke 
altid var muligt at få møde med hele bestyrelsen i klubberne, men ofte måtte ”nøjes” 
med at mødes med et udvalg, som oftest USU. Klavs Andreasen mente, at vi måtte 
følge klubbernes ønsker, og at det var vigtigt, at der blev flere klubmøder.  
Jørn Weirsøe foreslog at lave et skriftligt oplæg for alle dommere i hele landet. 
Alle i bestyrelsen ønsker, at der hurtigt kommer oplysning om, hvor der har været 
klubbesøg, og hvor de næste vil komme. Det vil betyde, at bestyrelsesmedlemmer kan 
bruge disse oplysninger, når de af andre årsage r har kontakt til klubberne. Preben 
Nørgaard lovede at sende rapporter fra klubbesøgene. Per Jakobsen foreslog, at de 
som aftalt lægges på den lukkede side, herved undgås en mænge e-mails.. Hvis Preben 
Nørgaard sender rapporterne til Jonas eller Per vil de sørge for, at rapporterne bliver 
lagt på den lukkede side. 
  

Pkt. 6: Landkortet. 
Landkortet, der opsat på endevæggen i mødelokalet, har fået påsat runde 
klistermærker i farverne: 

• Blå, SBKr. klubber som er ”rigtige” SBKr. klubber 
• Gule, SBKr. klubber som delvis bruger SBKr., til f.eks. holdturnering og 

kurser 
• Røde, SBKr. klubber som kun bruger SBKr. sporadisk. 

Preben Nørgaard vil lave en fuldstændig signaturforklaring. Det er de ”røde” klubber 
Preben Nørgaard først og fremmest henvender sig til, og han forventer at have haft 
kontakt med alle inden jul, enten ved klubbesøg eller telefonisk. Man kan skrive på 
kortet, idet tavlen er en white-board. Det betyder, at udvalgene f.eks. kan bruge det til 
geografisk inddeling af holdturneringen. Finn Schmidt Jensen foreslog, at der på 
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mærkaterne blev sat dato for klubbesøg, dette vil blive forsøgt. Anker Blauenfeldt 
foreslog at udvalgene kunne give input til klubber der skal besøges. 

Pkt. 7: Økonomi. 
Bjarne Thor Jensen forelagde det endelige regnskab for perioden 1. juli 2002-30. juni 
2003. Regnskabet viste et underskud på kr. 2.726 (budgetteret kr. 6.000). Af 
revisorernes bemærkninger fremgik det, at de var utilfredse med at 
administrationsomkostninger var meget større end budgetteret. Dette gav anledning til 
en diskussion om, hvorvidt budgetterne skulle korrigeres i løbet af sæsonen. 
Bestyrelsen fandt ikke, at dette var en god idé, men fremhævede, at der hele tiden 
forelå bestyrelsesbeslutninger om at overskride budgetterne for området, idet 
totalbudgettet blev holdt. 

 
Pkt. 8: Aktivitetsplan. 

Christian Finderup efterlyste aktivitetsplanen på hjemmesiden. Bjarne Eriksen og 
Jonas vil få den lagt op. 
 

Pkt. 9:  E-mail signatur. 
Mette Bjersing vil lave en vejledning. Vi skal passe på at den ikke kommer til at fylde 
for meget. Per Jakobsen synes det ville være nok med navn og adresse. Det er endnu 
ikke afgjort hvornår i hvilke e-mails der skal bruges signatur. 
 

Pkt. 10: Udsendelser. 
Bjarne Eriksen fortalte, at der generelt har været udsendelser, der indeholdt resultater 
og indbydelser. Det er besluttet, at resultaterne ikke udsendes mere, og han spurgte om 
det hensigtsmæssige i at sende invitationer til andre end klubberne d.v.s. ikke til andre 
kredse, æresmedlemmer o.s.v.  Der var almindelig enighed om, at så meget som 
muligt skal ligge på nettet, og at det vil være unødvendigt at sende invitationer til 
andre end klubberne. Dog skal æresmedlemmer og andre modtage specielle 
udsendelser som f.eks. indkaldelser til repræsentantskabsmøde, det skriftlige referat 
m.m.. 

 
 Pkt. 11: Arkiv. 

Nu hvor en stor del af kredsens informationer ligger på hjemmesiden, er det 
nødvendigt at udarbejde et system, hvorved de vigtigste ting gemmes for eftertiden. 
AU vil behandle dette på næste møde. 
 

Pkt. 12: Erstatning. 
Holdturneringsreglementet giver mulighed for erstatning fra klubber der melder afbud. 
Der skal findes en ensartet måde at behandle disse sager på. AU vil behandle dette på 
deres næste møde. 

 
Pkt. 13: Værdiseminar. 

DBF afholder et ”værdiseminar” d. 21 og 22 november 2003, og 15 deltagere er 
inviteret fra SBKr.. Desværre falder mødet sammen med Østmesterskaber og 
Kredsmesterskaber for veteraner. Der var tilsagn fra Klavs Andreassen, Martin 
Kaalund?, Lone Klamer, Bjarne Thor Jensen, Preben Nørgaard og Mette Bjersing. Der 
vil blive spurgt i udvalgene om nogle har mulighed for at deltage. 

 
Pkt. 14: Nyanskaffelser. 
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Kredsen har anskaffet en bærbar PC, en printer og et digitalt kamera, der kan 
anvendes til større SBKr. arrangementer. Reservation foretages hos Per Jakobsen og 
reservationer kan ses på den lukkede hjemmeside. 
   

Pkt. 15: Orientering fra udvalgene. 
 BREDU. 

Mette Bjersing, måtte forlade mødet, men havde uddelt en beretning for oktober 2003. 
BREDU efterlyster to turneringsledere til den 22-11-03  kl. 11.30 til 19.00 
UDU. 
Har afholdt trænerkursus (56 deltagere), hjælpetrænerkursus (28 deltagere) og et 
lederkursus er ved at være klar. 

 DU. 
 Alle dommere har meget at lave. Dommerkursus sammen med KBKr. den 16-11-03. 
 IT. 

Referat kan findes på den lukkede hjemmeside,  hvor man kan se hvem der tager sig 
af de enkelte opgaver på hjemmesiden. 
AU. 
Intet.  
SSU. 
Der har været afholdt to møder, SM for hold er afviklet, program for SM individuelt 
ligger nu på hjemmesiden. I forbindelse med Østmesterskaberne afholder SBKr. 
middag, KBKr.’s formand og frue inviteres. En del spillere har deltaget i turneringer i 
udlandet, her er opstået et problem vedrørende spillertrøjer, idet der kan kræves navn 
på trøjerne. Udvalget søger ny spillerrepræsentant til erstatning for Helle Bo, ligesom 
man søger efter en, der kan tage sig af arrangementerne, der midlertidigt bliver 
varetaget af Ole Søndergaard. 
USU. 
Jørgen Sloth skal være U17 leder. Der har været afholdt kredsmatch (de små vinder). 
Danish Junior Cup har været afholdt. Der er tilmeldt 88 klubber til SM. Værløse skal 
afholde U15 individuelt DM. De næstbedste  U11, U13 og U15 deltager i en turnering 
i Täby. De internationale turneringer giver få grand prix point til danskere, idet man 
giver udlændinge en fortrinsret til turneringerne. 
VETU. 
Der har været afholdt kredsmatch, SBKr. vandt 40+ og 45+. Man diskuterede 
fødselsdagskriterierne, uden at der blev enighed om at foreslå dem ændrede. Der er 
tilmeldt 27 færre til SM i år end sidste år. Anker Blaunfeldt takkede Klavs Andreasen 
og Per Jakobsen for hurtige svar i forbindelse med en forespørgsel om  deltagelse i 
SM. 

 
Pkt. 16: Eventuelt. 

Per Jakobsen foreslog, at indkommet post lægges på den lukkede hjemmeside, så man 
undgår store mængder mail. 

 
Mødet slut kl. 22.15.   

godkendt  
  


